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            Zápis č. 2-2012 ze zasedání Zastupitelstva obce Kozlovice konaného 
            dne 7. 6. 2012 v 18.00 hodin v budově OÚ

Přítomno: 14 členů zastupitelstva
Nepřítomen:    1 člen zastupitelstva (omluven – p. Mgr. Štěpán Pustka)

Jednání zastupitelstva se zúčastnili 3 občané.

1. Kontrola usnesení a informace starosty
- Usnesení z minulého ZO jsou splněna.
- Na dnešní jednání není zařazen bod o prodeji pozemků parc. č. 1858/8 a 1856/8 k. ú. Kozlovice, 
protože nebyla dosud zaměřena kanalizace, která těmito pozemky prochází. Záměr prodeje byl vyvěšen 
na úřední desce.
- Výstavba chodníků je před dokončením. Obec prováděla svépomocí a brigádnickou výpomocí. Do 
4. 6. musely být osazeny alespoň obrubníky, protože bylo avizováno zahájení opravy komunikací 
III/4848 a III/4848a (investorem je Správa silnic Moravskoslezského kraje), koncem příštího týdne by 
mělo být hotovo. 
Záměr výstavby chodníků byl dlouho prezentovaný a žádné připomínky nebyly podány. Ve středu obce 
je velký pohyb lidí (dětí), proto se jedná o opodstatněnou stavbu.
- Probíhá výběrové řízení na dodavatele datové konektivity pro obecní internet (rychlejší přenos). Na 
základě dohody má obec rezervováno místo pro umístění antén na budoucím novém stožáru T-mobile 
na Táboře.
- Poruchy vodovodu – zřejmě souvisí s výstavbou kanalizace.  Od příštího roku má obec záměr začít 
s postupnými opravami vodovodního řádu.
- V podkladech obdrželi zastupitelé k nahlédnutí Inventarizační seznam, se kterým mají být seznámeni.   
- Pan starosta upozornil na povinnost zastupitelů jako příjemců odměny ve vztahu ke zdravotnímu 
pojištění – povinnost ohlašování změn (máme pak problémy při kontrolách).
- Ostatní podrobné informace viz zápisy rady.

Zastupitelstvo obce bere informace starosty na vědomí a souhlasí s nimi.

2. Informace výborů

2.1 Kontrolní výbor
Poslední zápis obdrželi zastupitelé v podkladech pro jednání zastupitelstva.
Informaci podal předseda kontrolního výboru pan Mgr. Lukáš Gola.

Pan starosta doplnil ke kontrole usnesení ZO: ve dvou případech nebyly uzavřeny kupní smlouvy na 
prodej obecního majetku (části pozemků), protože žadatelé o odkoupení ani po urgenci dosud 
nepředložili geometrický plán.

Zastupitelstvo obce bere informace předsedy kontrolního výboru a odpovědi starosty na
vědomí.

2.2 Finanční výbor
Poslední zápis obdrželi zastupitelé v podkladech pro jednání zastupitelstva.
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Informaci podal předseda finančního výboru pan Ing. Josef Klímek. FV se zaobíral především kontrolou 
závěrečného účtu obce za rok 2011 (konzultace s paní účetní). FV doporučuje předložený závěrečný 
účet ke schválení.

Zastupitelstvo obce bere informace předsedy finančního výboru a odpovědi starosty na
vědomí.

3. Informace ředitelky školy
Pan starosta předal slovo paní Mgr. Haně Ulčákové, ředitelce Základní školy a Mateřské školy 
Kozlovice, p. o., která byla přizvána na dnešní jednání, aby podala zprávu o chodu příspěvkové 
organizace.

Paní ředitelka podala následující informace:
- Informovala o financování příspěvkové organizace pro rok 2012.
- Proběhlo celorepublikové testování žáků 5. a 9. tříd – výsledky testů odpovídají hodnocení žáků.
- Proběhl velikonoční jarmark a dvě divadelní přestavení (malý zájem rodičů).
- Učitelky 1. stupně  organizovaly „ přípravku“ předškoláků – úspěšná akce.
- Proběhl zápis dětí do 1. třídy – bylo zapsáno 43 dětí, budou otevřeny dvě první třídy.
- Do MŠ bylo přijato 36 dětí (celková kapacita všech tříd MŠ činí 106 dětí).
- Prázdninový provoz MŠ bude probíhat po dobu prvních tří týdnů v měsíci červenci, otevřena bude 
jedna třída v ZŠ – kapacita 22 dětí, po jednání a souhlasu krajské hygienické stanice může být kapacita 
zvýšena na 26 dětí.  Provoz v budově MŠ není možný z důvodu plánované výměny oken (havarijní 
stav).
- Rada odsouhlasila poskytnout finanční prostředky na úhradu provozu třetího týdne MŠ (mzdy) 
z rozpočtu obce nad rámec schváleného rozpočtu (cca 30 tis. Kč).
- Výměna oken v budově MŠ – podány čtyři nabídky – cena v rozmezí 880 – 960 tis. Kč. Jako 
nejvýhodnější byla vybrána nabídka firmy PVC OKNA s. r. o. Celá akce je rozdělena do čtyř etap –
v letošním roce budou realizovány dvě etapy – třídy a chodby (zůstanou sklepy a byt – lze realizovat i 
v běžném provozu MŠ).
- Od 1. 6. 2012 byl ve ŠJ zaveden čipový systém, od září bude zavedena bezhotovostní forma úhrady 
stravného a úplaty za MŠ a ŠD.
- Byla zpracována PD na úpravu zahrady u MŠ (dětské hřiště), v případě vyhlášení vhodného dotačního 
programu bude požádáno o dotaci.
- Proběhly kontroly (VZP, HZS MSK) – bez závad a porušení právních předpisů.

Dotazy členů ZO (pan Ing. Josef Klímek, pan Mgr. Lukáš Gola): kolik dětí nemohlo být přijato do MŠ, 
podle jakých kritérií je rozhodováno o přijetí dětí do MŠ - zodpověděla paní ředitelka školy.
Kritéria pro přijímání dětí do MŠ byla předem známa: přednostně jsou přijímány předškolní děti, děti ve 
věku 3 let, děti s celodenní docházkou, děti s trvalým pobytem v obci, sourozenci dětí, které již MŠ 
navštěvují , děti ze sociálně znevýhodněných rodin, děti opakovaně žádající o přijetí , další předpoklady 
- potřebnost přijetí. Nebylo vyhověno 20 žádostem o přijetí.

Pan Mgr. Lukáš Gola poděkoval paní ředitelka za pomoc při organizování krajského kola soutěže 
mladých včelařů Zlatá včela 2012, obci poděkoval za poskytnutí dotace.

Pan starosta poděkoval všem pořadatelům za organizování této soutěže, paní ředitelce poděkoval za 
podané informace.

Zastupitelstvo obce bere informace ředitelky školy na vědomí.

4. Závěrečný účet obce za rok 2011
Dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územního rozpočtu, ve znění pozdějších 
předpisů, byl návrh závěrečného účtu obce za rok 2011 zveřejněn na úřední desce Obecního úřadu 
Kozlovice a rovněž způsobem umožňujícím dálkový přístup. Obdrželi jej všichni členové zastupitelstva.
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Při projednávání závěrečného účtu je jeho součástí zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření. 
Přezkum hospodaření provedl Krajský úřad Moravskoslezského kraje Ostrava. 
Komentář k závěrům přezkumu provedl předseda finančního výboru v bodě 2. svého vystoupení.

Zastupitelstvo obce schvaluje závěrečný účet obce za rok 2011 a souhlasí s celoročním
hospodařením, a to s výhradou nedostatků uvedených ve zprávě o výsledku přezkoumání
hospodaření. Zastupitelstvo obce přijímá nápravná opatření viz příloha.

5. Plnění rozpočtu, rozpočtové změny
Podklady o plnění rozpočtu byly zaslány zastupitelům. Plnění rozpočtu je vcelku rovnoměrné, jen u 
DPH je plnění prozatím nižší. 
Schválený rozpočet je potřeba doplnit o nové položky a paragrafy, které vyplývají z upravené 
rozpočtové skladby, a upravit některé částky dle skutečnosti (nové položky na straně příjmů - 1351 
Odvod z loterií a podobných her, 2460 Splátky půjček, nové paragrafy na straně výdajů – 4351 Osobní 
asistence, pečovatelská služba, 4357 Domovy).
Vysvětlení k plnění rozpočtu a k předloženému návrhu úpravy rozpočtu podal pan starosta.

Zastupitelstvo obce bere plnění rozpočtu na vědomí a schvaluje předložené rozpočtové
změny v celkové výši -654 400,- Kč dle přiloženého návrhu, který je přílohou tohoto zápisu.

6. Přijetí daru – komunikace
V loňském roce proběhly na jednání zastupitelstva obce diskuze mj. o přebírání pozemků (komunikací) 
do majetku obce. Výsledkem diskuze bylo, že obec bude tyto pozemky v zásadě přebírat (darem), ale o 
jednotlivých případech se bude rozhodovat individuálně. 
Komunikace pozemek parc. č. 4113 k. ú. Kozlovice o výměře 930 m2 je v majetku pana J.V., 
Kozlovice. Sloužila jako přístupová cesta ke kravínu ZD, nyní jako příjezd k ranči i domu č. p. 928. 
Zimní údržbu této komunikace vždy prováděla a provádí obec. V současné době je komunikace ve 
špatném stavu – stížnosti okolních sousedů na velkou prašnost. Dále při větších deštích dochází ke 
splavování kameniva na místní komunikaci, která na ni navazuje. Majitelka ranče se nebrání 
komunikaci opravit na vlastní náklady, ale za podmínky, že komunikace bude ve vlastnictví obce. Pan 
V. předběžně souhlasí s bezplatným převodem pozemku na obec.
Zastupitelům byl předložen návrh trojdohody – budoucí darovací smlouvy

Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí daru – pozemku parc. č. 4113 k. ú. Kozlovice o výměře
930 m2.

7. Různé

7.1 Žádost o pořízení individuální změny územního plánu
V září minulého roku byl vydán nový územní plán obce. V průběhu jeho pořizování i nyní docházejí 
opět nové žádosti na jeho změnu.
Revize stávajícího ÚP by měla proběhnout za 4 - 5 let, proto není možné neustále pořizovat jeho změny, 
i když žadatel nabízí úhradu nákladů. Pokud ZO schválí pořízení změny, přihlásí se další žadatelé, 
územní plán tak ztrácí svůj význam. 
Žádost o individuální pořízení změny územního plánu – změnu zařazení pozemků parc. č. 1965/4, 
1965/5, 1966/1, 4119/6 k. ú. Kozlovice z ploch zemědělských na plochy pro výstavbu RD – podala paní 
J.J., 739 61 Třinec.

Zastupitelstvo obce zamítá žádost paní J.J., 739 61 Třinec na
pořízení individuální změny ÚP.
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7.2 Oprava komunikace kolem obecního sadu
Majitelka poloviny rodinného domu č. p. 189 paní Ing. M.T., 735 43 Albrechtice u Českého Těšína, 
požádala o úpravu obecní komunikace parc. č. 3990/1 k. ú. Kozlovice. Žádost zdůvodňuje tím, že 
předmětná komunikace je pro osobní auto nesjízdná (vyjeté a vymleté koleje, nebezpečí poškození 
podvozku vozidla), navrhuje návoz kamení.

Pan starosta v odpovědi na tuto žádost uvedl, že nemovitost se nachází  v krásném prostředí v odlehlé 
části obce, ale ve skutečnosti nemá příjezdovou, ale přístupovou cestu. Stav komunikace musela 
žadatelka znát již při koupi nemovitosti. 
Jedná se o přístupovou lesní cestu k osamocené nemovitosti. Podobné komunikace: na Živičky, od pily 
směr Lhotka, pod Ondřejník – Nové Dvory, chatoviště Rybí, pan Koza u mlýna …(některé nejsou ani 
obecní). 
Návoz kamení situaci nevyřeší, při prvním silnějším dešti voda kamení odplaví, vyasfaltování v tomto 
případě nepřichází v úvahu.

K tomuto bodu jednání proběhla diskuze, při které panovala jednoznačná shoda - viz výše uvedené.
Zastupitelstvo obce nepřijalo k tomuto bodu žádné usnesení.

Pan starosta informoval o záměru oprav těchto komunikací:
- od čp. 179 směr Bahená
- komunikace do Hůry
- Měrkovice – kolem hřiště směr obora

7. 3. Diskuze
Pan Tomáš Ulčák – navrhuje umístit dopravní značku na omezení vjezdu těžkých vozidel na 
komunikaci parc. č. 3943/5.  

Pan starosta 
– Umístění takovéto dopravní značky nevyřeší problém s nedodržováním předepsané rychlosti, na všech 
místních komunikacích je omezena rychlost 30 km/hod, na všech je zvýšený pohyb chodců, platí zde 
stejná pravidla silničního provozu jako na hlavní silnici. 
Je pravdou, že místní komunikace nejsou stavěny pro těžká vozidla – ničí se. Na všech MK se dopravní 
ruch zvyšuje. Těžká vozidla jezdí všude především v době oprav nebo výstavby nových domů.
- Obec bude jednat s odborem dopravy a silničního hospodářství Magistrátu města Frýdku-Místku 
ohledně umístění dopravní značky Zákaz zastavení v úseku od večerky CVRK směr zastávka U Váhy.
Zastupitelé s tímto vyslovují souhlas.
- Bude zrušen přechod pro chodce v centru obce, vede na soukromý pozemek – po opravě chodníku 
(souhlas s opravou dohodnul s majitelem pan místostarosta- patří mu poděkování) vlastník pozemku 
nesouhlasí s umístěním dopravní značky Přechod pro chodce. Již dnes byla značka umístěna v rozporu
s předpisy. Pro přecházení silnice je zřízeno „místo pro přecházení“ (je řešeno současně se zřízením 
dalších dvou míst pro přecházení – řeší výstavba chodníků). Z diskuze vyplynulo, že zastupitelé s tímto 
postupem souhlasí.
- Zastupitelé byli vyzváni k předkládání návrhu na úpravu plochy po skácení kaštanů u pomníku 
padlých. Jednoznačně převládá názor plochu ponechat na parkování a „nějaké“ stromy vysázet vedle 
pomníku padlých.

Pan Tomáš Ulčák – dotaz, zda se bude upravovat točna autobusů, zda budou besedy s občany.

Pan starosta 
- V letošním roce s besedami neuvažujeme – malý zájem občanů (nízká účast).
- Na úpravu točny autobusů byla zpracována PD podle podmínek tehdejšího dotačního programu a je 
vydáno stavební povolení. Vzhledem k tomu, že jsme dotaci neobdrželi, byly práce přerušeny 
(nedostatek fin. prostředků z důvodu výstavby kanalizace). Řešení zachovává stávající točnu a zároveň 
řeší nástupní ostrůvek. Na základě žádostí občanů bude asi vhodné doplnit projekt o krytou AZ. 
Pan Mgr. Lukáš Gola – navrhuje exkurzi členů zastupitelstva na novou základnu.



Zastupitelstvo obce Kozlovice                                       č. 2-2012                                                           Stránka 5 z 5

Pan starosta 
– Informoval o provedených úpravách tohoto objektu – opravena střecha nad sociální části, brána, 
hlavní vstupní dveře, částečná výměna oken a zateplení stropů sociální části.
Je záměr uskutečnit Den otevřených dveří, s exkurzí se počítá, ale až po dokončení základních oprav a 
kompletním přestěhování.
- Pozval přítomné na Dětský den – sobota 9. 6. 2012.


		2012-06-19T12:30:51+0100




